
B&OI orientering 

 

Referat fra styremøte, onsdag 26.1. via Teams 

Til stede: Marianne, Katrine, Marir W K, Morten og Leif Magne 

 

Referatet sendes utvalgsledere og kontrollkomiteen (og legges ut på hjemmeside og Fb-gruppe):  

Marthe (Steve), Torkel, Bamse og Arne Kristian får innkallingen som info. og inviteres til å delta 

 

Sak 41 Gjennomgang og godkjenning av referatet fra styremøte 7.2.  samt div info.saker 
- Infomøte om koronasituasjonen på Team 10.jan fra Idrettsforbundet (lite nytt) 

- Referat fra møte i IRU 6.1 (var vedlagt) 

- Avslag på søknad til Bodø kommune om støtte til Stolpejakt, venter svar fra Polarkraft 

- Nye søknader sendt til Nordland fylkeskommune og Amedia/Sparebankstiftelsen/AN, 

søknader vil også bli sendt til Bodø Idrettsråd 

- Stolpejaktgruppa møtes mandag 23.1. og har start planleggingen for 2022 og avklart 

mulige områder (Bodø senrum/Rønvik m/Reinsletta, Mørkved-Øvre Hunstad, 

Skjerstad(2011kart ok?), Mjelle +Ausvika/Geitvågen?, Fauske sentrum, foreløpig noe 

usikkert når det gjelder Landegode, Helligvær og Misvær Kjerringøy, avhengig av støtte 

og avtalekostnader. 

- Høringsuttalese til kommuneplans arealdel vil bli sendt inn via Bodø idrettsråd (lme)  

- Medlemsmøte 20.1. om NM-sprintorientering (se sak 44, Morten har laget samlenotat) 

- NOOKs kretsting blir på teams, torsdag 17.2. (se sak 43) 

- Janne, Elin og Marianne jobber med plan for 13-20 åringe (B&OI Ung) (møtes30/1) og 

kommer med forslag til budsjett 2022 

 

Sak 42  Årsmøtedokument og årsmøterelaterte forhold 

 Langtidsplan 2022-2025 (Forslag lagt ut på hjemmeside og FB fremmes) 

 Regnskap 2021, og oppsett av budsjettforslag 2022 (Driftsregnskapet og 

Balanserapporten som var sendt ut, ble gjennomgått. Klubben har ikke mottatt krav 

fra NOF på TurO avgift eller løpsavgift for NNM i 2021, Klubben har foretatt 

avskrivning på kr 25364 i gamle fordringer fra 2019, etter anbefaling fra 

kontrollkomiteen. B&OI Ung 13-20åriger, legges inn som egen avd. under IRU, 

likeså og Fart-Med-Kart for under 13år, også NNM 2024 som egen avdeling. 

Synliggjøring av Sponsorinntektene?) 

 Årsmelding 2021, styrets oppsummering ble drøftet og justert (Til årsmøte)  

 Lovarbeid (Bamse holder på med dette) 

 Valgkomiteens utfordringer, og forslag til valgkomite som skal velges på årsmøtet 

 Redigert organisasjonsplan ut fra forslag til valgkomiteen? (Funksjonstid/mwk/lme)  

 

Årsmøtet vil bli avholdt i kantina, Bodin vgs, torsdag 10.februar kl 1830, avtale gjort. 

Morten foreslås som ordstyrer, samt at må vi sørge for te/kaffe. Arne Kristian bes låne 

nøkkel slik at vi kan nytte prosjektormulighetene. Kaffe/te kake kjøpes inn på 

Mørkved.(Smittevern/utviklingen følges/Teams opplegg ala 2021 Årsmøtet er alternativ)  

  

Sak 43    Kretsting innspill og tilbakemeldinger 

        Fra kretsleder har klubben mottatt flg informasjon: 
Kretstinget for 2022 avholdes digitalt, torsdag 17. febr kl 1830. (tidspkt kan tilpasses trening).  
 
Sakspapirer mm kommer på kretsens hjemmeside. Har B&OI noen innspill eller saker, er 
det fint om vi får det innen 28. jan. 
 

B&OI foreslår at kretstinget spesielt tar opp Rekruttering, og spesielt opplegg 

som NOOK kan gjennomføre for 13-20 åringer, også mot NM Sprint 2024  



 
Hele det nåværende kretsstyret er innstilt på gjenvalg, inkl undertegnede. Vi håper at når 
pandemien avtar, så kan også kretsen øke sin aktiviteter, utenom KM helgene.  
 
Vi så på terminlista for 2022, og har følgende forslag som jeg ber dere i B&OI (styret og 
IRU, og evt andre) om å drøfte. Både påske og pinse (3-6/6) er sent i år. Derfor er de mest 
aktuelle helgene i juni 10-12 eller 17-19. juni. De siste årene har det vært KM helg i juni nord 
for Saltfjellet, og i august/sept sør for Saltfjellet. Ole Morten og Mo er åpen for å endre dette i 

år, så der blir noe variasjon. De kan ta 17-19. juni på Mo. Kan 17.-19.6.  kollidere med 

event deltakelse i Jukola 2022 (Hva tenker IRU om dette?) 
 
Høsten: NNM i Harstad blir 26-28. aug. Så er det Veteran NM 2-4 sept. NM uka 8-11. sept 
(Mo har flere som kan være aktuelle der, og vil unngår kollisjon). Da er 16-18. sept mest ak-
tuell. I denne drøftingen kom også tema om Saltendilten opp. En ide kan være å ta den 
med inn i KM helga 16-18. sept, f. eks lørdag 17. sept. I tillegg bør det avklares hvilke KM 
øvelser som skal gå når.  
 
Et forslag kan være:  
 
KM Mo/Korgen 17-19. juni  

Fre Sprint  
Lør Langdistanse  
Søn Mellom  

 
KM Bodø 16-18. sept  

Fre (sprint uten KM) eller et annet alternativ  
Lør Ultralang inkl Saltendilten  
Søn Stafett  

 
Forhåpentligvis kan vi planlegge både en fagsamling og sosial samling i tilknytning til disse 
helgene.  

 

Styret i B&OI orienterings innspill til kretsen er markert med uthevet og understreket skrift  

 

Når det gjelder KM helgene, så synes styret at det er rasjonelt å kombinere Saltendilten og 

KM Ultralang, og vi forslår at KM stafetten inngår i KM helga på Helgeland som vil bli 

prioritert som felles B&OI-tur . KM mellom eller sprinten flyttes til høsten og inngår i 

KM helga 16.-18.sept. der Saltendilten kombineres med KM Ultralang. Kanskje B&OI og 

TIL kunne kjøre kvelds-/nattsprint fredag 16.9., KM mellomdistanse eller en downhill på 

lørdag 17.9. formiddag i kombinasjon med en ungdoms-/treningssamling og Saltendilten 

som KM Ultra på lørdag/søndag? Her trenger vi tilbakemelding fra IRU til kretstinget. 

 

 

Sak 44   Søknad om NM Sprintorientering 2024 i Bodø 

Etter medlemsmøtet 20.januar, samt tilbakemelding fra Tverlandet IL orienteringsgruppe, og 

besøk at arrangementsansvarlige i NOF, ble det fattet et enstemmig styrevedtak: 

 

B&OI orientering sender søknad til NOF om å få arrangere NM Sprintorientering i 

Bodø den 9.-12.mai 2024, i samarbeid med Tverlandets IL orienteringsgruppe som 

påtar seg hovedansvaret for ett av løpene (knockout sprinten) 

 

Morten, Torkel, Kenneth og Leif Magne samarbeider om innholdet i søknaden, og søknaden 

legges ut på klubbenes hjemmeside og fb gruppe. Kopi sendes til NOOK og Bodø idrettsråd.  

 

Sak 45 Event  

 Eget klubbmøte om rekruttering (gjennomføres etter årsmøtet) 
                                                           (Referat fra styremøte 26012022) 


